
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 10. december 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Hvad er ministerens holdning til, at andelen af elever der segregeres har været stigende
de sidste fire år og nu stort set er tilbage på samme niveau som i 2012, og hvilke
initiativer mener ministeren, at det kalder på, idet der henvises til ” Flere elever modtager
specialtilbud”, bragt på kl.dk den 23. januar 2020?
https://www.kl.dk/nyheder/os/2020/januar/flere-elever-modtager-specialtilbud/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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